

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT ON LEAVE APPLICATION

OTTAWA, 7/11/97. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATION FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR DEMANDE D'AUTORISATION

OTTAWA, 7/11/97. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LA DEMANDE D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTE.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

26228 A.M.S. - v. - W. D.C. - and - THE ATTORNEY GENERAL FOR THE PROVINCE OF QUEBEC (Que.)

CORAM: L'Heureux-Dubé, Gonthier and Bastarache JJ.

The application for leave to appeal is dismissed without costs. Accordingly, the judgment of the Court of Appeal of September 29, 1997 is declared executory as of this date and the return of the children, Orlando and John Di Ciccio, to Italy, in the town of Popoli, is ordered within 15 days of this date, with permission to the appellant to accompany them.

La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. En conséquence, l'arrêt du 29 septembre 1997 de la Cour d'appel est déclaré exécutoire dès maintenant et il est ordonné que les enfants, Orlando et John Di Ciccio, retournent en Italie, dans la ville de Popoli, dans les 15 jours, l'appelante étant autorisée à les accompagner.
